
 

 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 25 Ιουνίου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

 

Θέμα: Κίνδυνος παραβίασης προσωπικών δεδομένων ασθενών στον ΕΟΠΥΥ μέσω της 

κατ’ οίκον διανομής φαρμάκων 

 

 
Όπως προκύπτει από πρόσφατη ανακοίνωση του ΕΟΠΥΥ  

(https://www.eopyy.gov.gr/article/e0971338-c935-45c1-b336-6c75e5a01310)  τις τελευταίες ημέρες 

έχουν αναφερθεί περιστατικά παραπλανητικών τηλεφωνημάτων προς ασθενείς που έχουν αιτηθεί 

κατ’ οίκον παράδοση φαρμακευτικών σκευασμάτων. Άγνωστα τρίτα πρόσωπα επικοινωνούν με 

δικαιούχους, προσποιούμενα ότι εκπροσωπούν τον Οργανισμό και ζητώντας χρηματικό αντίτιμο για 

την παράδοση των φαρμάκων. 

 

Το ανησυχητικό, όπως τονίζει και ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος Νεφροπαθών υπό Αιμοκάθαρση ή 

Μεταμόσχευση “Γιώργος Καστρινάκης”, είναι ότι οι παραλήπτες των κλήσεων είναι κατά τεκμήριο 

άτομα που έχουν πράγματι υποβάλει αίτημα στον ΕΟΠΥΥ. Το γεγονός αυτό εγείρει σοβαρά 

ερωτήματα για την πιθανή διαρροή ειδικών κατηγοριών δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα (όπως 

δεδομένα υγείας), καθώς και για την ασφάλεια και διαφάνεια των διαδικασιών επεξεργασίας 

προσωπικών δεδομένων του Οργανισμού. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1)Έχει διερευνηθεί το ενδεχόμενο διαρροής προσωπικών δεδομένων ασθενών από τα 

ηλεκτρονικά ή φυσικά αρχεία του ΕΟΠΥΥ; Έχει ζητηθεί η συνδρομή της Αρχής Προστασίας 

Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα; 
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2) Έχει εκπονηθεί μελέτη εκτίμησης αντικτύπου για τη διαδικασία επεξεργασίας δεδομένων 

που αφορά στην κατ’ οίκον αποστολή φαρμακευτικών σκευασμάτων; Είναι διαθέσιμη στο 

κοινό ή σε ενδιαφερόμενους φορείς όπως ο Σύνδεσμος Νεφροπαθών; 

 

3) Διασφαλίζεται η λειτουργική ανεξαρτησία και η ψηφιακή ασφάλεια των ηλεκτρονικών 

συστημάτων του Β’ Κεντρικού Φαρμακείου του ΕΟΠΥΥ, το οποίο συστεγάζεται σε χώρο 

ιδιώτη παρόχου; Υπάρχει πλήρης τεχνική απομόνωση και προστασία των δεδομένων από 

εξωτερική πρόσβαση; 

 

4) Τι άμεσα μέτρα σκοπεύει να λάβει το Υπουργείο για την προστασία των δικαιωμάτων και 

της ασφάλειας των ευάλωτων ασθενών, όπως οι νεφροπαθείς, οι οποίοι εξαρτώνται από 

την ομαλή και ασφαλή λειτουργία της διαδικασίας διάθεσης φαρμάκων; 

 

Οι ερωτώσες και ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

Ψυχογιός Γιώργος  

Βέττα Καλλιόπη 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

Κεδίκογλου Συμεών 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παππάς Νίκος 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 




